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Pure sailing pleasure
Combining elegance, high performance and innovation, the Sun Odyssey 36i 

is an exceptional sailboat, promising moments of intense sailing pleasure.

Designed by Marc Lombard and the Jeanneau Design team, the Sun Odyssey 36i is a modern,

sea-worthy sailboat conceptualised with the utmost concern for quality craftsmanship 

and for your security on the water.

Quand naviguer devient un pur plaisir
Sublime alliance de l’élégance, de la performance et de l’innovation,

le Sun Odyssey 36i est un voilier d’exception qui vous promet des moments de plaisir intense.

Dessiné par Marc Lombard et le bureau d’études Jeanneau, le Sun Odyssey 36i 

est un voilier marin et moderne conçu avec un extrême souci de qualité pour votre sécurité.
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Let the winds carry you
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Savour the simplest pleasures and delight in the purest sensations on
this powerful yet elegant sailboat. Soak up the sun in the spacious cock-
pit fitted with teak battens. Stretch out comfortably on the bench sea-
ting, and let yourself be rocked gently by the waves.Whether you enjoy
preparing light fare or culinary masterpieces, every detail on board has
been carefully planned to allow you to receive your guests in style.The
new-generation Sun Odyssey deck design is both smart and elegant,
benefiting from the latest Jeanneau construction technology. Wide side
decks facilitate movement on board, allowing easy access to the fore-
deck for tranquil sunbathing.

Laissez-vous porter par les vents.
Savourez les plaisirs les plus simples, goûtez aux sensations les plus pures
sur ce voilier à la fois puissant et élégant. Vous profiterez du soleil dans le
spacieux cockpit en teck.Allongé confortablement sur la banquette, laissez-
vous simplement bercer. Accordez-vous des escales culinaires, tout a été
prévu pour recevoir vos convives. Le pont au design nouvelle génération
Odyssey très élégant et bien pensé bénéficie des nouvelles technologies de
construction Jeanneau. De larges passavants facilitent vos déplacements
sur le pont et vous permettent de rejoindre aisément l’avant du bateau
pour bronzer en toute tranquillité.
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Experience the intensity

Take the helm, hoist the sails and set course toward the sun. A high-per-
formance hull, a perfectly balanced sail plan and a 29 HP Yanmar motor
function together in graceful harmony for an intensely satisfying cruise.
Created by sailors, the Sun Odyssey 36i is a sailboat that has been spe-
cially designed for easy handling, to meet the demands of seasoned sai-
lors and newcomers alike.The genoa winches have been strategically pla-
ced near the large central steering wheel, facilitating sail handling.
Responsive and supple, the leather-bound wheel grants you full com-
mand of the craft. Modern, swift and secure, aboard the Sun Odyssey 36i,
you will feel the irresistible call of the sea.

Tout est plus intense.
Prenez la barre, hissez les voiles et cap vers le soleil. Une carène performan-
te, un plan de voilure parfaitement équilibré et un moteur adapté (29 cv
Yanmar), tout se conjugue à la perfection pour vous permettre de profiter
pleinement des plaisirs de la navigation. Conçu par des marins, le Sun
Odyssey 36i est un voilier particulièrement bien pensé pour les passionnés
comme pour les néophytes. Les winchs de génois sont judicieusement placés
près de la grande barre à roue centrale facilitant ainsi le réglage des voiles.
La barre est douce et souple pour vous offrir une parfaite maîtrise de la carè-
ne. Moderne, rapide et sécurisant, à bord du Sun Odyssey 36i vous ne résis-
terez plus à l’appel du large.
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See cruising in a new light 

Your comfort and well being on board are our top priorities.The interior
design has been carefully studied to create an environment that is at once
spacious, comfortable and adaptable to your needs. Below on the Sun
Odyssey 36i, you will appreciate the space, the light, and the warm, invi-
ting tones of "Fine Teak®". Luxurious materials selected to complement the
interior design lend a refined chic to this charming sailboat.You will enjoy
many delicious moments in the comfortable and spacious saloon. In the
large, L-shaped galley, equipped with numerous storage lockers, you can
treat your family to mouth-watering cuisine on your cruises.To best meet
your needs, two cabin configurations are offered, featuring: a forward
owner’s cabin with a double berth, the option of one or two attractive aft
cabins, a private head and shower, and deep hanging storage lockers.
Aboard the Sun Odyssey 36i, sailing will be pure pleasure for the entire
crew.

Voyez la croisière sous un nouveau jour.
Votre bien-être et votre confort à bord sont notre priorité. L’aménagement
intérieur est remarquablement étudié afin de créer pour vous un univers
agréable, généreux et modulable. Entrez dans le Sun Odyssey 36i, vous
apprécierez l’espace, la luminosité et l’ambiance chaleureuse du "Fine Teak®".
Découvrez le design intérieur et la qualité des matériaux utilisés qui appor-
tent quiétude et chaleur à ce voilier plein de charme. Vous passerez de déli-
cieux moments dans le salon spacieux et confortable. Grâce à la grande cui-
sine en L parfaitement conçue et équipée de nombreux rangements vous
pourrez régaler votre petite famille lors de vos croisières. Pour répondre au
mieux à vos besoins, deux aménagements de cabines vous sont proposés :
chambre indépendante avec grand lit à l’avant, une ou deux belles cabines
à l’arrière, salle d’eau avec cabine de douche séparée, toilettes et évier, ran-
gements profonds. Les moments passés à bord ne seront que pur plaisir pour
tout l’équipage.

See cruising in a new light 





Dans un monde en effervescence technologique.

La technologie est plus que jamais indispensable dans notre métier.

Que ce soit en matière de conception et de fabrication, elle nous permet tous les
jours de faire des bateaux plus beaux, plus robustes et mieux construits : logiciel
CATIA® (conception en 3 dimensions), laboratoire et usinage par machines à
découpe numérique, injection Prisma Process®, maîtrise des matériaux composi-
tes, usines certifiées ISO 9001 (qualité) et 14001(protection de l'environnement).

Performance version - Version performance
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Sun Odyssey Performance
range : go farther and 
faster ! 

Designed to push the limits of the enve-
lope, the Sun Odyssey Performance ver-
sion delivers the ultimate sailing
experience. Built on the powerful
hulls of the successful Sun Odyssey line,
the taller mast and additional equipment
in the Performance version gives its
owner the advantage. Tri-radial cut
sails made from a sandwich of
Mylar® and taffeta fabrics provide
form stability and protection against UV
and abrasion.

Gamme Sun Odyssey Performance :
allez plus loin et plus vite !

Conçus pour exploiter pleinement toutes les potentialités de la carène Jeanneau,
les Sun Odyssey Performance offrent une puissance et une rapidité en navi-
gation inédite. Les modèles Performance sont construits et aménagés comme
l’ensemble des voiliers de la gamme Sun Odyssey, mais ils bénéficient surtout d’un
mât plus haut et d’équipements exceptionnels. Les voiles Tri-radiales fabri-
quées en sandwich Mylar® et taffetas offrent une grande stabilité de forme
et garantissent une protection totale contre les U.V. et l’abrasion.

Technology is our 
driving force.

More than ever before, technology has
become inseparable from boatbuilding.

From conception to construction, tech-
nology allows us to create boats that are
more beautiful, stronger and better built.
For these reasons,The decks of our new
boats are injection moulded using the
Prisma Process®. Our traditional wood-
work is adjusted and cut by robotic cut-
ting machines. Our factories are certified
ISO 9001 for the quality of conception
and construction, ISO 14001 certifica-
tion for environmental protection.

Technology & innovation
Technologie & innovation



Sun Odyssey 36i - CARACTERISTIQUES TECHNIQUES - GENERAL SPECIFICATIONS

Overall length / Longueur hors tout : ................................................................................................ 10,94 m / 35’11’’
Hull length / Longueur de coque : .......................................................................................................... 10,69 m / 35’0’’
Length on waterline / Longueur flottaison : ........................................................................................ 9,84 m / 32'3''
Overall beam / Bau Maxi : .............................................................................................................................. 3,59 m / 11’9’’
Standard keel draft / Tirant d’eau lest GTE : ........................................................................................... 1,94 m / 6'4" 
Performance keel draft / Tirant d’eau Performance : ....................................................................... 2,10 m / 6’11”
Shoal keel draft / Tirant d’eau lest PTE :.................................................................................................. 1,47 m / 4’10”
Displacement / Déplacement lège : ............................................................................................. 5.700 kg / 12.566 lbs
Water capacity / Capacité eau : .............................................................................................................. 355 l / 94 US gal
Fuel capacity / Capacité carburant :....................................................................................................... 130 l / 34 US gal
Engine / Motorisation : .................................................................................................................... Yanmar 21 Kw / 29 Hp
Cabins / Cabines : ......................................................................................................................................................................... 2/3
Berth / Couchages : .......................................................................................................... 4 (+3 option) / 6 (+3 option)
Sail area standard version / Surface voilure standard : .......................................................... 63.7 m2 / 686 sq ft
Sail area Performance version / Surface voilure Performance :............................................ 69 m2 / 743 sq ft
Category / Homologation CE : .............................................................................................................................................. A8  

Architectes / Designers : Marc Lombard - Jeanneau Design

Les modèles photographiés ne sont pas contractuels et peuvent être présentés avec des options.
Les décorations intérieures et extérieures ainsi que les équipements divers peuvent être modifiés sans préavis.

Photographs of these presented models are not contractually binding, and may include optional equipment.
Interior and exterior decoration as well as equipment may be modified without prior notice.

Remerciement à la marque         Collection Printemps / Eté 2006
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Chantiers JEANNEAU S.A. - B.P . 529 - 85505 LES HERBIERS Cedex - France - Tel. : 33 (2) 51 64 20 20 - Fax : 33 (2) 51 67 37 65
www.jeanneau.com

JEANNEAU préconise
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